
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 12. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 83

Kan Svendborg Kraftvarme efter 2024, når kontrakterne med Svendborg Affald udløber,

fortsat køre efter in-house-reglerne? Svendborg Kommune tænkes til den tid kun at leve-

re omkring 11.000 tons ud af ca. 50.000 tons affald.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Ida Auken

formand
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